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Excelența Voastră, Stimate Arhiepiscope Pizzaballa,

Eminențele Voastre,

Înălțimile Voastre,

Iubiți Monahi

Dragi Părinți,

 

Hristos a înviat!

Ne bucurăm să fim aici, Excelență, pentru a da glas urărilor
noastre  de  Paște,  cu  ocazia  primului  Paște  pe  care  îl
sărbătoriți ca Administrator Apostolic al Patriarhiei Latine.
Ne bucurăm astăzi cu Maica Domnului în aceste cuvinte ale
unuia dintre imnurile noastre pascale:

Luminează-te! Luminează-te! Noule Ierusalime!

Că slava Domnului peste tine a răsărit!

https://ro.jerusalem-patriarchate.info/discursul-preafericitului-patriarh-al-ierusalimului-adresat-administratorului-apostolic-al-patriarhiei-latine-cu-ocazia-pastelui/
https://ro.jerusalem-patriarchate.info/discursul-preafericitului-patriarh-al-ierusalimului-adresat-administratorului-apostolic-al-patriarhiei-latine-cu-ocazia-pastelui/
https://ro.jerusalem-patriarchate.info/discursul-preafericitului-patriarh-al-ierusalimului-adresat-administratorului-apostolic-al-patriarhiei-latine-cu-ocazia-pastelui/
https://ro.jerusalem-patriarchate.info/discursul-preafericitului-patriarh-al-ierusalimului-adresat-administratorului-apostolic-al-patriarhiei-latine-cu-ocazia-pastelui/
https://ro.jerusalem-patriarchate.info/discursul-preafericitului-patriarh-al-ierusalimului-adresat-administratorului-apostolic-al-patriarhiei-latine-cu-ocazia-pastelui/


Saltă acum și te bucură, Sioane!

Iară Tu curată Născătoare de Dumnezeu,

Veselește-Te, întru învierea celui născut al Tău!

 

Bucuria noastră este cu atât mai deplină anul acesta prin
aceea că am sărbătorit Paștele în aceeași zi, iar această
sărbătoare  comună  subliniază  importanța  mărturiei  noastre
creștine, mai ales în această perioadă în  care frații și
surorile  creștine din regiunea noastră și din alte locuri
îndură greutăți și prigoană, mai ales în Siria și în Egipt.

Actualul climat intolerabil de violență arată clar că lucrarea
noastră pastorală nu se limitează la apărarea și slujirea
Locurilor Sfinte, ci cere o atenție deosebită către toate
comunitățile cărora slujim. Prin extensie, preocuparea noastră
pastorală ajunge până la familia creștină de pretutindeni din
lume, mai ales la cei de dincolo de regiunea noastră, care
suferă.

Experiența dumneavoastră vastă, de mai mulți ani, în calitate
de custode, v-a permis să  înțelegeți, să apărați, și să
proclamați semnificația Locurilor Sfinte – o semnificație care
este inseparabilă de comunitatea creștină indigenă. Nu putem
separa  „pietrele  vii“  de  pietrele  sacre  din  care  sunt
construite locurile sfinte, întrucât locurile sfinte nu pot fi
separate de comunitățile lor, și nici comunitățile nu pot fi
separate de locurile lor sfinte. Fiecare dă viață și scop, și
dezvăluie sensul celeilalte.

Perseverența dumneavoastră în promovarea cooperării armonioase
este foarte apreciată de toți, și nu trebuie să uităm rolul
central pe care l-ați jucat în restaurarea Sfintei Edicule a
Sfântului  Mormânt  –  un  rol  care  reflectă,  de  asemenea,
instinctul dumneavoastră autentic pentru unitatea Bisericilor
noastre.



Suntem  recunoscători  pentru  tot  ceea  ce  ați  făcut  și
continuați să faceți, atât în rolul dumneavoastră de Custode,
iar acum ca Administrator Apostolic al Patriarhiei Latine. Vă
asigurăm de sprijinul și înțelegerea noastră completă, astfel
încât să ne putem continua cooperarea și misiunea pastorală
comună pe care Pronia Dumnezeiască ne-a dat-o, astfel încât să
putem fi un martor real al Învierii Domnului nostru Iisus
Hristos  în  o  lume  sfâșiată  de  violență,  ură,  război  și
persecuție.

Cu toate acestea, recunoaștem că oamenii așteaptă de la noi,
cei  cărora  ne-a  fost  încredințată  conducerea,  nu  doar  să
creștem gradul de conștientizare ci și să sprijinim eforturile
reale și să lucrăm pentru pace și reconciliere. Este datoria
noastră să traducem mesajul pe care îl sărbătorim în acțiune
reală.  Așa  demonstrăm  că  nu  suntem  doar  lideri  morali  și
spirituali, ci și oameni care își pun credințele în practică.
Mărturia vie a mesajului Evangheliei înseamnă a lucra pentru
pace  și  reconciliere  între  toți  oamenii,  și  în  regiunea
noastră,  în  special,  între  concetățenii  noștri,  evrei,
creștini  și  musulmani.  Acesta  este  adevăratul  înțeles  al
Învierii pentru viața în lume.

Fie  ca  Lumina  lui  Hristos  care  strălucește  din  Sfântul  
Mormântul   să  vă  întărească  și  să  vă
încurajeze  în  misiunea  provocatoare  care  vă  stă
înainte,  și  nouă  tuturor,  și  Dumnezeu  să  vă
binecuvinteze  clerul  și  comunitățile  încredințate  în  grija
domniei voastre.
Hristos a înviat!
Mulțumesc.

 


